
Protokół Nr 64/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 10 maja 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, 
rozpoczęło się o godz. 15.20. 
 
Wobec braku uwag członkowie Komisji obradowali według zaproponowanego 
porządku obrad (w załączeniu): 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1) przekazania petycji według właściwości (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie (10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i wstrzymujących się) pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Odpowiadając na pytanie radnego M. Czeremchy dotyczącego zmniejszenia 
wydatków na lokalny transport zbiorowy Skarbnik Miasta – S. Kijak wyjaśnił, że  
w chwili obecnej nie ma potrzeby wykorzystywania tych środków, pojawiła się 
natomiast konieczność zabezpieczenia środków na zagospodarowanie części 
dziedzińca browaru przy budynku R1.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie (10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i wstrzymujących się) pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie (10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i wstrzymujących się) pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

Ad II/Sprawy różne: 
 
Członkowie Komisji poruszyli kwestię hybrydowych obrad komisji Rady Miasta. 
Radny M. Marzec stwierdził, że ma świadomość praw i obowiązków radnego  
i związanych z tym aspektów, ale pracując poza Ostrowcem trudno jest dotrzeć na 
posiedzenie komisji, które – nawiasem mówiąc – trwało dość krótko. Sekretarz 
Miasta – A. Niedbała poinformowała, że w chwili obecnej wszystkie urządzenia 
niezbędne do zdalnego obradowania komisji zostały zdemontowane. Wiadomo 
również, że wkrótce nie będzie obowiązywał stan epidemii, a jedynie stan zagrożenia 
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epidemicznego. Sekretarz poinformowała, że do Przewodniczącej Rady Miasta 
wpłynęło pismo o konieczności aktualizacji oprogramowania tabletów.  
Z treścią w/w pisma Przewodnicząca RM – Irena Renduda - Dudek zapoznała 
członków Komisji (w załączeniu do protokołu).  
Radny M. Marzec stwierdził, że tryb zdalny bardzo dobrze się sprawdził. Jego 
zdaniem w chwili obecnej sesje powinny się odbywać w trybie stacjonarnym. 
Natomiast posiedzenia komisji trwają czasami dość krótko, dzisiejsze rozpoczęło się 
po godz. 15.00, ale kiedy godzina rozpoczęcia będzie ustalona na 11.00, to będzie 
dezorganizacja całego dnia.  
Sekretarz A. Niedbała zaproponowała, aby kwestię hybrydowego obradowania 
Przewodnicząca Rady Miasta omówiła z Naczelnikiem Wydziału Informatyki. 
Ponadto sekretarz poinformowała, że zwołując sesję w trybie zdalnym 
Przewodnicząca RM powołuje się na tzw. ustawę covidową, a porządek obrad sesji 
zwołanej w trybie zwykłym już tej podstawy prawnej nie zawiera.  
Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda - Dudek stwierdziła, że komisje mogą 
się odbywać w późniejszych godzinach.   
Radny A. Pałka stwierdził, że zdalny tryb obradowania jest bardzo wygodny, ale 
trzeba było tutaj wykazać trochę dyscypliny, a zdarzało się, że radni uczestniczyli  
w obradach korzystając z tabletu podczas jazdy samochodem.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.28. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 
 


